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Abstract (en)
The heat exchanger (1), provided in particular as a refrigerant condenser, is described which consists of a multiplicity of flat tubes (2) extending
in parallel and corrugated ribs (3) arranged therebetween. The ends of the flat tubes are connected in corresponding openings in the floor (6) of a
connection box (5). In this arrangement, the tube ends have a round cross-section and owing to radial pressure bear securely against the material of
the connection box. The tube ends are soldered to the connection box (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein insbesonders als Kältemittelkondensator vorgesehener Wärmetauscher (1) beschrieben, der aus einer Vielzahl parallel verlaufender
Flachrohre (2) und dazwischen angeordneten Wellrippen (3) besteht. Die Enden der Flachrohre sind in entsprechenden Öffnungen im Boden (6)
eines Anschlußkastens (5) angeschlossen. Dabei weisen die Rohrenden einen runden Querschnitt auf und liegen durch radiale Pressung sicher am
Material des Anschlußkastens an. Die Rohrenden sind mit dem Anschlußkasten (5) verlötet.
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